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Študentski svet FOV UM | tel: +386 (0)4 2374 203 | www.fov.uni-mb.si/ssvet 

 
  Kranj, 28. 11. 2022 
 
 

ZAPISNIK 
1. redne seje Študentskega sveta Fakultete za organizacijske vede, 

ki je potekala v PONEDELJEK, dne 28. 11. 2022 ob 13.45. uri 
v sejni sobi 706. 

 
 

Prisotni člani ŠS FOV: Vladimir Todorović, Timotej Ribič, Vanja Kovačević, Aila Civić, Tibor Šergan Bajželj, 
Timotej Matej Zagorc, Ajda Turk, Edita Bašanović, Matija Jerin, Klavdija Kastelic 
 
Prisotni člani sosveta:  Patrik Arh, Ajda Sofrić, Zerina Kozić 
 
Opravičeno odsotni: Katja Pintarič 
 
PREDLAGAN DNEVNI RED 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov prejšnjih sej 
3. Poročanje z organov in komisij FOV 
4. Poročanje o izvrševanju sklepov 
5. Določitev okvirnih terminov sej ŠS FOV za študijsko leto 2021/21 
6. Predstavitev Sharepoint-a 
7. Potrditev demonstratorjev študentov FOV UM v študijskem letu 2022/2023 
8. Razno 
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Klavdija Kastelic, prodekanica za študentska vprašanja (v nadaljevanju predsedujoča) pozdravi prisotne 
svetnike ter ugotovi sklepčnost. 
 
Predsedujoča predstavi točke dnevnega reda 1. redne seje ŠS FOV. Predsedujoča pove, da so svetniki 
študentskega sveta predlagan dnevni red dobili kot gradivo 1. redne seje. Obvesti jih o spremembah vrstnega 
reda dnevnega reda. Na dnevni red pa se doda točko Podaja mnenja v postopku habilitacij. 
 
Predlaga se spremenjeni dnevni red pri 7. točki: 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov prejšnjih sej 
3. Poročanje z organov in komisij FOV 
4. Poročanje o izvrševanju sklepov 
5. Določitev okvirnih terminov sej ŠS FOV za študijsko leto 2021/21 
6. Predstavitev Sharepoint-a 
7. Potrditev demonstratorjev študentov FOV UM v študijskem letu 2022/2023 
8. Podaja mnenja v postopku habilitacije 
9. Razno 

 
Ker na predlagan dnevni red ni pripomb, predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 1: 
Študentski svet FOV potrdi predlagan dnevni red 1. redne seje ŠS FOV. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10   PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 Ad. 2 

 
Predsedujoča pove, da so svetniki zapisnik 9. redne seje ŠS FOV in konstitutivne seje ŠS FOV dobili prek e-
pošte kot gradivo ter odpre diskusijo o morebitnih pripombah in dopolnitvah glede zapisnika. 
 
Ker ni pripomb, predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 2: 
Študentski svet FOV potrdi zapisnik 9. redne seje ŠS FOV in konstitutivne seje ŠS FOV. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10   PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 3 
 
Točka tri je namenjena poročanju iz komisij in organov FOV. 
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14. novembra je potekal Kolegij prodekanov UM in seja ŠS UM. Na seji ŠS UM smo obravnavali podajo mnenja 
v postopku podeljevanja Perlachovih nagrad in priznanj, imenovanje predstavnikov študentov v organe in 
komisije UM, podaja mnenja v postopku imenovanja prorektorja za študentska vprašanja, obravnavali smo 
predloge sprememb Navodil prispevkih in vrednotenju stroškov na UM. 
 
17. novembra sta potekali seja Komisije za študijske zadeve in Habilitacijska komisija, ki sta potekali brez 
posebnosti.  
 
23. novembra je potekal Poslovodni odbor na katerem smo obravnavali in potrdili rebalans kadrovskega in 
finančnega načrta za leto 2022, obravnavali zaključno poročilo o izvedenih mednarodnih konferencah v letu 
2022, potrdili finančni plana in cen kotizacij za mednarodne konference v letu 2023. 
 
24. novembra je potekal Senat FOV na kateri smo se seznanili s podaljšanjem akreditacije UM in priložnostmi 
za FOV, obravnavali smo vloge za izdajo soglasij, imenovali smo člane komisije v postopku habilitacije, 
oblikovali pozitivno mnenje k predlagani temi doktorske disertacije in potrditev predlaganega mentorja ter 
somentorice, obravnavali spremembe študijskih programov, popravke Razpisa za vpis na dodiplomske 
študijske programe 2023/2024, potrdili poročilo o izvedeni promociji FOV za študijsko leto 2021/2022. 
potrdili akcijski načrt promocije FOV UM za študijsko leto 2022/2023. 
 
Ker ni razpravljavcev, predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 3: 
Študentski svet FOV  se seznani s poročanjem iz komisij in organov FOV. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 4 
 

Pri četrti točki predsedujoča poroča o izvrševanju sklepov, ki so bili sprejeti na 9. redni seji ŠS FOV in 
konstitutivni seji ŠS FOV. 
 
Ker trenutno ni sklepov v izvrševanju, da predsedujoča da na glasovanje naslednji sklep: 
 
Sklep št. 4: 
Študentski svet FOV se seznani o izvrševanju sklepov. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 5 
 
Točka Določitev okvirnih terminov sej ŠS FOV za študijsko leto 2022/23 dnevnega reda je namenjena določitvi 
terminov sej  ŠS FOV UM v tekočem letu. Načrtovanje sej je namenjen lažji organizaciji in spodbuja svetnike 
k večji prisotnosti na sejah. 
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Pri tej točki je predsedujoča pove, da je udeležba na sejah ŠS obvezna za člane Študentskega sveta FOV, ter 
da če bo kdo potreboval opravičilo zaradi odsotnosti pri predavanjih ali vajah, ga lahko dobi pri predsedujoči 
Študentskega sveta FOV. 
 
Predsedujoča pove, da je sama zelo zagreta za dobro in napredno delovanje študentskega sveta in, da vidi, 
da smo prava ekipe. Predsedujoča predlaga, da se dogovorimo za določen dan in teden v mesecu v katerem 
bodo seje potekale in se nato ravnamo po le tem in se v tednu pred tem dogovorimo za natančen termin. 
Predlaga se naslednji terminski plan sej: 
Redne seje potekajo vsak drugi ponedeljek v mesecu ob 13.15.  
 
Odpre diskusijo. Prisotni se s predlaganim strinjajo. Ker ni razpravljavcev, predsedujoča da na glasovanje 
naslednji sklep: 
 
Sklep št. 5: 
Študentski svet FOV se seznani s predlaganim terminskim planom sej ŠS FOV UM za leto 2022/2023. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 6 
 
Šesta točka dnevnega reda z naslovom Predstavitev SharePointa je namenjena kratki predstavitvi in povzetku 
SharePointa Študentskega sveta FOV UM. Predsedujoča pove, da je vsem svetnikom ŠS FOV posredovala 
povezavo s katero lahko dostopajo do strani za odlaganje gradiva za seje.  Vsem prisotnim svetnikom pa z 
pomočjo deljenja zaslona prikaže kako še lahko dostopajo do vsebin. Doda, da je pomembno, da se na sejo 
pripravijo in da bodo z vsakim vabilom prejeli tudi povezavo do SharePointa. V primeru, da so glede poteka 
in vsebine kakšna vprašanja ali nejasnosti se vedno lahko obrnejo na predsedujočo za pomoč in razlago. 
 
Pri tej točki dnevnega reda ni sklepa. 

Ad. 7 
 
Predsedujoča odpre sedmo točko dnevnega reda, to je Potrditev demonstratorjev študentov FOV UM v 
študijskem letu 2022/2023. 
 
Predviden pričetek dela za demonstratorje je november 2022. Študentje sodelujejo in pomagajo pri 
pedagoškem delu (pomoč pri predavanjih in vajah, pripravi gradiv) in sodelujejo pri znanstveno- 
raziskovalnem delu po presoji mentorja, poleg tega pa lahko opravljajo tudi drugo delo po dogovoru z 
mentorjem kandidati/tke. Za delo in izbor morajo imeti tudi opravljen izpit pri predmetu, pri katerem bi 
študent izvajal demonstratorstvo. 
 
Pove, da je do dne 2. 11. 2022 je šest (6) prijav prispelo na e-poštni naslov prodekan.fov@student.um.si, 
izmed katerih je bila ena (1) oddana tudi osebno v zaprti pisemski ovojnici v tajništvo Fakultete za 
organizacijske vede. Na razpisano mesto  Katedre za organizacijo, Management tveganj 1. letnik MAG (red. 
prof. dr. Iztok Podbregar) ni prispela nobena prijava, prav tako ni prispela nobena prijava za mesto Katedre 
za kadrovske sisteme za predmet Metodologija usposabljanja kadrov 3. letnik UN (red. prof. dr. Goran 
Vukovič). Predsedujoča predstavi preostanek zapisnika in pove, da sta so se na razpisana mesta Katedra za 
kadrovske sisteme prijavili štirje kandidati in da se je na ostala razpisana mesta Katedre za informatiko 
prijavila dva kandidata. 
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Skupaj z izr. prof. dr. Polono Šprajc, prodekanico za izobraževalno dejavnost FOV UM, sta pregledali in 
prebrali vse prijave z priloženo dokumentacijo in glede na zahteve ter kriterije presodili in predlagali 
kandidate za demonstratorje študente v študijskem letu 2021/2022. Predlagani demonstratorji so: 
 
Aila Civić - Marketing 2. letnik UN (red. prof. dr. Goran Vukovič) 
Anastasiya Nikolaeva Stoyanovich - Poslovno načrtovanje 3. letnik UN (doc. dr. Miha Marič) 
Ines Marn Đorđević, Teja Bricelj - Uvod v poslovodenje 1. letnik UN (doc. dr. Miha Marič) 
Nejc Čelik - Sistemska analiza 2. letnik MAG (red. prof. dr. Robert Leskovar) 
Luka Bergant - Projekt izgradnje informacijskega sistema 2. letnik MAG (red. prof. dr. Robert Leskovar) 
 
Sklep št. 6: 
Za študijsko leto 2022/2023 Študentski svet FOV UM za demonstratorje FOV UM potrdi: 
Aila Civić - Marketing 2. letnik UN (red. prof. dr. Goran Vukovič) 
Anastasiya Nikolaeva Stoyanovich - Poslovno načrtovanje 3. letnik UN (doc. dr. Miha Marič) 
Ines Marn Đorđević, Teja Bricelj - Uvod v poslovodenje 1. letnik UN (doc. dr. Miha Marič) 
Nejc Čelik - Sistemska analiza 2. letnik MAG (red. prof. dr. Robert Leskovar) 
Luka Bergant - Projekt izgradnje informacijskega sistema 2. letnik MAG (red. prof. dr. Robert Leskovar) 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 10  PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
 
**Sejo zapusti Zerina Kozič.** 

Ad. 8 
 
Predsedujoča predhodno odpre točko razno, saj je osma točka dnevnega reda zaprta za javnost. Vsebina 
točke razno je zapisana pod Ad. 9. 
 
** Sejo zapustita Ajda Sofrić in Patrik Arh.** 

Predsedujoča pove, da je kandidat doc. dr. Robi KELC, dne 14.06.2022 vložil vlogo za ponovno izvolitev v naziv 
docent za predmetno področje »anatomija s histologijo«. 

Za kandidata doc. dr. Robi KELCA mora Študentski svet podati mnenje o pedagoški usposobljenosti kandidata. 
Predsedujoča predstavi rezultate študentke ankete. Pove, da ima doc. dr. Robi Kelc na naši fakulteti le nekaj 
učnih enot, ocene pa so relavante saj je v večini primerov predmete redno obiskovalo več kot 70% študentov. 
Povprečna ocena kandidata se vsako leto viša, v zadnjem študijskem letu pa je ta 1,66, kar je dobra ocena. 
Pri učnih enotah, ki jih izvaja na FOV ima višjo oceno, kot pri ostalih učnih enotah, ki jih izvaja na drugih 
članicah, vseeno pa do tudi te ocene višje od 1,42. Predsedujoča pove, da kandidat uči izredne študente. 
Prisotni povedo, da kandidata ne poznajo, vendar na podlagi ocen predlagajo pozitivno mnenje. 

Sklep št. 7: 
Študentski svet FOV poda pozitivno mnenje v postopku habilitacije za doc. dr. Robi KELCA. 
 
IZID GLASOVANJA 
ZA: 9  PROTI: 0   VZDRŽANI: 0 
Predlagan sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 9 

 
Predsedujoča odpre zadnjo točko dnevnega reda z naslovom »Razno« in prisotne pozove k predlogom in 
pobudam. 
 
Pove, da je na e-poštni naslov prejela naslednjo pobudo s strani 2. letnika MAG študentov: ‘’Sem študentka 
2. letnika MAG, smeri IPS in pišem vam, ker želimo z ostalimi študenti iste smeri podati pobudo oziroma 
izraziti nestrinjanje s tem, da nimamo možnosti študija preko MS Teams na daljavo. Želeli bi podati pobudo 
za hibridni študij oziroma študij na daljavo tudi za predavanja in vaje, ne samo e-naloge. Ali potrebujete od 
nas dodatne podatke? Ali je treba podati podpise za pobudo? Ali je treba za večje možnosti uspeha pobude 
kontaktirati tudi ostale letnike ter zbrati podpise? Je treba še kaj narediti, da se sproži postopek pobude?‘’. 
Predsedujoča pove, da se je ob ukinitvi hibridnega študija že pojavila ideja o zbiranju podpisov, o kateri smo 
razpravljali z sestavo ŠS FOV 2021/2022.  
 
Odpre razpravo. Tibor Šergan Bajželj predlaga, da se podpisi zbirajo fizično in ne preko Microsoft obrazcev, 
kamor se je potrbno prijaviti z digitalno identiteto, saj bodo tako vključeni vsi študentje, ki dejansko tudi 
obiskujejo predavanja v živo in so resni študentje. Vanja Kovačevič in Timotej Ribič se strinjata z predlogom 
zbiranja fizičnih podpisov. Timotej Ribič izpostavi pomislek vpliva podpisov na spremembe v načinu študija. 
Predsedujoča pojasni, da lahko z zbranimi podpisi pokažemo enotnost in mnenje študentov, ki smo ga 
zastopali tudi na Senatu FOV, ko so člani tudi soglasno podprli to odločitev. Sicer spremembe v tem semestru 
zagotovo ne moremo pričakovati, morda pa lahko vplivamo na izvedbo v prihodnjem semestru. Prisotni se 
strinjajo, da pričnemo z zbiranjem podpisov. Predsedujoča pove, da bo pripravila obrazce. Ko bodo ti 
pripravljeni jih posreduje predstavnikom letnikov, ki jih lahko natisnejo sami, bo pa tiskana verzija na voljo 
tudi v študentski pisarni v kleti. 
 
Predsedujoča pove, da je s strani študentov prejela pobudo za študentski prostor, kjer bi se študentje lahko 
zadrževali v času, ko nimajo predavanj ali vaj in ko je knjižnica zaprta. Pove, da so se v času epidemije zbrali 
tudi študentje in prenovili bivšo pisarno AIESEC društva, ki je bil po načrtu namenjen za prostor za druženje 
študentom. Sicer se pri uporabi prostora pojavlja vprašanje varnosti, kdo bo študente, ki bodo v prostoru 
nadzoroval in kdo bo odpiral in zapiral vrata.  
 
Odpre diskusijo. Tibor Šergan Bajželj predlaga, da bi prostor v času ko ne bo prisoten noben študent, odpiral 
receptor ob tem pa se lahko vodi tudi prisotnost. Vsak študent, ki v prostor vstopi se mora podpisati na list 
prisotnosti. Ajda Sofrić predlaga, da bi se uredili kotički v vsakem nadstropju, ali da bi se v vsakem nadstropju 
zagotovila vsaj ena visoka miza. Vanja Kovačević se strinja z predlogom glede miz in doda, da študentje zelo 
težko delajo na nizkih mizah. Edita Bašanović predlaga, da bi se v predlaganih kotičkih dodali tudi nizki 
tabureji. Predsedujoča se zahvali za ideje in predloge ter pove, da se po pozanima ali in kako bi bilo mogoče 
urediti kotičke v vsakem nadstropju in ali bi bilo mogoče, da receptor odpira sobo v kleti. 
 
Seja se zaključi ob 14.00 uri. 

 
Sejo vodil in zapisal: 

Klavdija Kastelic 
Prodekanica za študentska vprašanja FOV 

________________________________ 
Priloge: 
- izpis sklepov 
- seznam udeležbe 


